

《单词百科:astrospace是什么意思?astrospace怎么发音?astrospace的解释和用法》

英语单词astrospace是什么意思?astrospace怎么读?astrospace怎么发音?简答网为您整理了astrospace的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



astrospace怎么读

astrospace的读音:[æst'r spe s]

astrospace的意思

1、n.宇宙空间;

astrospace的双语例句

1、It is well-known that magnetic fields with different scale and strength exist widely in astrospace.

众所周知，磁场以各种不同的尺度和强度广泛地分布于宇宙空间之中。

2、The spaceflight activity which can break away gravity and enter into solar system or astrospace is defined as deep space exploration.

深空探测是指脱离地球引力场，进入太阳系和宇宙空间的航天活动。

3、Anti-irradiation Cover Glass for Astrospace is a protection material for silicon solar battery on Space Craft.

空间用抗辐照玻璃盖片是一种用于太空飞行器上硅太阳能电池表面的防护材料。

4、All the systems in nature including physical system, chemical system, biological system, microscopic particle, and celestial body in astrospace exhibit nonlinear dynamic behaviors.

自然界中存在的各种体系，包括物理系统，化学系统，生物系统，小至微观粒子运动，大至宇宙空间天体演化，他们的运动大多呈现非线性动力学行为。

5、The remote sensing is a rising and booming subject and the development of the technology of the remote sensing offers the new source of the data and the new way to explore astrospace.

遥感是一门新兴的、蓬勃发展的学科，遥感技术的发展为各种地学应用提供了新的数据来源和探索宇宙空间的方式。

6、Earth's core and the part of mantle under the lithosphere is the inner background of ESL and the astrospace outside atmosphere is its outer surroundings.

岩石圈以下的地幔和地核与大气圈以外的宇宙空间均为地球表层的环境。

7、The space optical remote sensor is influenced by the solar radiation, albedo, earth emitted infrared and other heat sources as flying in the heat dreariness astrospace.

空间光学遥感器在轨运行过程中要承受太阳辐射和空间冷热沉、黑热沉等恶劣温度环境的影响。

以上是简答网为您整理的astrospace怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于ast

rospace的用法、ast

rospace的释义、astrospace的相关详情

请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/astrospace>

